

※要保人可透過本公司免費服務電話(0800-010850)、網站(<http://www.south-china.com.tw>)或總公司、分公司及通訊處查閱公開資訊文件。
※本商品經本公司合格簽署人員檢視其內容業已符合保險精算原則及保險法令，惟為確保權益，基於保險業與消費者衡平對等原則，消費者仍應詳加閱讀保險單條款與相關文件，審慎選擇保險商品。本商品如有虛偽不實或違法情事，應由本公司及負責人依法負責。
※詳細承保內容以保單條款為準。 ※本商品受保險安定基金之保障。

華南產物應收帳款信用保險保單盈虧分配附加條款

104.04.23 (104) 華產企字第 109 號函備查

F50.01 INVOICING MODULE

RESULT - SHARING

After the end of each insurance period, you will have the right to a possible result-sharing of this period calculated as follows :

- a) Upon settlement of the last claim for the debts covered under this insurance period, we will open an account. We will enter on the credit side the premiums paid by you for the debts covered under this period, and enter on the debit side a percentage of those premiums - specified in the Schedule - and the net claim payments made for the debts covered under this same period.
- b) Should this account show a credit balance, we will refund to you a percentage of this credit balance, as specified in the Schedule.
- c) Should this account show a debit balance, we will invoice you a complementary premium. In this case, with a retroactive effect to the beginning of the *insurance period*, we would apply a *percentage of increase* to the *minimum premium* and to the *premium rate(s)*.
- d) The payment of the profit-sharing is subject to the renewal of the contract at the expiration date.